
Sent: Saturday, July 9, 2022 7:27 PM 
To: i.blagova@sofia.bg 
Subject:  

 

Уважаеми общински съветници, 

Желая да изкажа своето несъгласие с въвеждането на почасовите билети. 

Те ще причинят огромни задръствания на входа на метрото.Хората и 

особено възрастните пътници ще губят по 20-30 секунди да въведат 

нужния билет на устройствата-било то трийсет плюс,било то шейсет 

плюс,било то обикновен билет от два лева.Представете си само какво ще 

стане в час пик. 

  

С уважение: Калина Преждарова 

 

mailto:i.blagova@sofia.bg

